
 

Een belangrijk item op de agenda was de goedkeuring van de nieuwe uitbater van de Kapel van de 

Kolonie. We stelden de vraag hoe het bestuur punten heeft verdeeld in verband met het financiële 

luik en de visie van de kandidaat-uitbaters.  

Wij vonden in het dossier niet heel veel visie terug, maar het bestuur wel. Deust, zij die de kapel gaan 

uitbaten, hebben volgens de gemeente een frisse aanpak en laagdrempelige ideeën. Ze gaan 

maandelijks samen rond de tafel zitten om allerlei zaken te bespreken.  

We vroegen ons ook af hoe men de sociale economie in de zaak zal integreren. Het was blijkbaar 

maar een suggestie van het bestuur dat mee opgenomen wordt, maar voor de rest zal hier niet veel 

mee gebeuren.  

Vanaf 2024 zullen ook verenigingen meer moeten betalen voor het gebruik van de Kapel, maar 

volgens het bestuur zal dat voor hen geen groot verschil maken. Er maken namelijk niet veel 

verenigingen gebruik van. Eerder was er tijdens de Commissie Kolonie sprake van een tussenkomst 

van de gemeente. Deze werd nu weggewimpeld.  

Of de prijzen al vastliggen was ons ook nog niet meteen duidelijk. De burgemeester zei dat het 

bestuur daar niets mee te maken heeft en dat het aan Deust is om dit te bepalen. Maar toen haalden 

we een eerder document aan vanop de gemeenteraad waarin we de prijzen hebben goed gekeurd tot 

2025 van onder andere de kapel. Dit zal mogelijks toch nog naar de gemeenteraad moeten komen 

eind 2024. De gemeente heeft er dus wel iets over te zeggen… 

Wat er na 2024 met de open schuren gaat gebeuren, is nog niet duidelijk. Dat wordt nog bekeken. We 

hebben ons onthouden bij de stemming, omdat we toch wel wat visie missen en ook over het 

prijzenbeleid hebben we nog heel wat vragen.  

 

Groen bracht een punt over een mogelijke schoolstraat van de Bevrijdingsstraat vanaf de 

Albertstraat. Wij zijn hier ook voorstander van, want hoe meer veiligheid voor de kinderen hoe beter. 

Volgens het bestuur is het hier niet meteen druk of onveilig. 

De hele schoolomgeving is nu al even gewijzigd met onder andere fietsstraten. We gaven de 

suggestie mee om nog eens een evaluatie te doen in samenspraak met de bewoners van deze 

straten. Als er verbeterpunten kunnen worden aangebracht, kunnen de bewoners dat meegeven.  

Het bestuur ging hier nu niet meteen op in… een jammere zaak.  

 

 

 

 

 



 

We stelden ook nog een vraag over de nieuwe parking, de mooie beplanting en het wandelpad aan 

het gemeentehuis. Het valt ons op, en het is ook al door meerdere burgers gefinaliseerd, dat de 

parking niet echt toegankelijk is voor personen met een handicap. De parkeerplaatsen zijn nu recht 

en breder, dat is positief, maar ze liggen verder van de ingang van het gemeentehuis en het 

gemeenschapscentrum af. Ook de fietsenrekken staan er wat ongelukkig om er nog goed er door te 

kunnen.  

De plaatsen liggen nu ook zeer schuin, waardoor het niet zo evident is om hier vlot uit te rijden en om 

dan nog te draaien voordat je de baan opgaat. Het is dan ook van groot belang dat er geen auto’s 

staan aan bijvoorbeeld het Spetsersbeeldje.  

Het wandelpad tussen de bomen en de bloembakken dient als veilige weg om naar school te gaan. 

Ook dat is niet meteen duidelijk. Onze vrees is dat er snel fietsen zullen geparkeerd staan. Schepenen 

Govers zegt dat er mogelijks wel iets op de grond kan geschilderd worden om dit duidelijker te 

maken.  

De vraag of ze nu iets met onze suggesties gaan doen of men raad vraagt aan Inter, werd in de wind 

geslagen. Dat is wel jammer, men heeft nu een overeenkomst met Inter die instaat voor 

toegankelijkheid, maar men doet er geen beroep op. Dit kan volgens ons een pak beter.  

 

Tot slot hadden we ook nog een vraag over de digitale agenda die verstuurd wordt door de 

gemeente. De rondvraag van de oppositieleden werd in het verleden nooit meegenomen, enkel werd 

deze verspreid door Merksplas. NU. Het zou nog correcter zijn indien ook de gemeente deze mee 

verspreidt. Hier gaat men op in en de communicatieverantwoordelijke zal dit de volgende keer in 

orde brengen.  


